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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 29. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 13. studenog 2024. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Na prošloj sjednici ukazao sam na to da je objekt sadašnjeg vrtića u Vinežu pri kraju životnog 

vijeka. Radi se o tome da je u izgradnji novi vrtić pokraj poduzetničke zone što znači da neće 

biti potrebe za objektom sadašnjeg vrtića za tu namjenu. Mislim da je potrebno definirati je li 

objekt još upotrebljiv za neku drugu funkciju te na vrijeme provesti konzultacije sa Mjesnim 

odborom i mještanima oko njegove buduće namjene. Imamo praktički godinu dana da se 

iznjedri kvalitetna ideja i da se spriječi da taj prostor počinje propadati, kako to bude sa 

napuštenim objektima.“  

Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 

„Sigurno je da je ovih dana napravljena betonska ploča, temeljna ploča kako mi to kažemo, da 

su zidovi dječjeg vrtića na Vinežu u punoj izgradnji i da, ako vrijeme dozvoli, da ćemo do Nove 

godine imati objekat pod krovom. I to nas sve skupa jako veseli. Drago mi je da su izvođači 

uspjeli onu prvu fazu iskopa riješiti tako da to ide onako kako treba. Što se tiče korištenja 

objekata, plan je da novi objekat dječjeg vrtića Vinež ide u korištenje negdje početkom iduće 

pedagoške godine i da se na taj način stari objekat za koji smo svi skupa procijenili, 

prvenstveno zato jer je to montažni objekt, jednostavno njegova tehnološka starost je na razini 

u kojoj je i ne bi bilo dobro da naši najmlađi budu u objektu koji pomalo gubi i na funkcionalnosti, 

a i na sigurnosti. Zato smo i išli raditi dječji vrtić. Za šta ćemo njega iskoristiti, u ovom trenutku 

ne znam. Nećemo sigurno o tome na Gradskom vijeću, na aktualnom satu odlučiti ali pozivam 

sve one ustanove, jer ono što kažem, nije to prostor od jedne lokacije. To je prostor svih nas 

Labinjanke i Labinjana. Na Vinežu se sada radi sportski centar, dječji vrtić, i taj prostor koji se 

oslobađa, oslobađa se za sve nas skupa, za one kojima najviše treba. Da li će to biti neka 

gradska ustanova, neka udruga, nešto treće, to ćemo tek otvoriti, ali u svakom slučaju objekat 

će se morati dobro sagledat. On mora određenu sanaciju napraviti. Kad je bude napravio, za 

ono možda manjeg karaktera, bez obzira što je dobra lokacija, ali u smislu, možda ne toliko 

puno ljudi unutra, ali da bude neki prostor. Imamo dosta upita i od Županije, na kraju krajeva i 

od nekih ustanova, pa onda možemo razgovarati sa Mjesnim odborom. No tu je jako puno 

dionika u cijeloj toj priči tako da nije samo Mjesni odbor nego su sve ustanove, udruge i jedinice 



samouprave kojima to treba. Tako da ćemo priču riješiti onda kad budemo sjeli sa svima njima 

skupa i kad budemo otvorili jedan širi dijalog o tome.“ 
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